



产品名称：胆道扩张导管

适用范围：适用于胆管扩张，辅助切开胆管时使用。

产品结构：胆道扩张导管由导管和主体组成，弯形胆道扩张导管带有牵引线和拉环。

产品特点：

1. 术中不损伤胆管所以术后不需要留置T型引流管，大大减少了术后病人的痛苦。
2. 切开槽设计方便切开胆囊管，降低操作难度。
3. 扩张主体上有主体直径刻度，可直观清楚地了解胆囊管的扩张程度。
4. 防脱落环设计可有效避免本产品在施工中从胆囊管滑到胆管，从而降低了产品的操作难度和风险。

Product Name: Biliary Dilatation Catheter

Scope of Application: It is suitable for bile duct dilatation and used when assisting bile duct incision.

Product Structure: The biliary dilatation catheter consists of a catheter and a main body, curved biliary dilatation catheter with traction wire and pull ring.

Product Features:

- 1.No damage to the bile ducts during the surgery so there is no need to keep T-drainage tube after the surgery, greatly reducing postoperative pain for patients.
- 2.Cutting groove design is convenient to cut the gallbladder duct and reduce the operation difficulty.
- 3.Dilatation of the main body has a body diameter scale, can be visualized clearly understand the degree of expansion of the gallbladder duct.
- 4.Anti-dislodgement ring design can effectively avoid the product from slipping from the cystic duct to the bile duct during surgery, thus reducing the operating difficulty and risk of the product.